
Zápis 

Ze zasedání Školské rady při Střední škole řemesel a služeb, Ruská 147, Děčín IV 

konaného dne 19. 10. 2017 od 15:00 hod. v budově školy 

Přítomni: členové školské rady:   Bc. Alena Horová 

       Ing. Libor Kunte 

       Ing. Jaroslav Jirkovský 

       Ivana Šejnohová 

       Mgr. Pavel Schwarz 

Omluveni:      Jolana Hermányová 

       Petra Tichá 

       Ing. Světlana Plešková 

       Tomáš Myška 

Host:       Mgr. Tomáš Daněk, ředitel školy 

 

Program: 

1. Projednání školního řádu 

2. Projednání řádu Domova mládeže 

3. Projednání a schválení výroční zprávy školy za rok 2016/2017 

4. Informace o volbách do Školské rady na příští volební období 

5. Různé 

Paní předsedkyně Bc. Horová přivítala všechny členy Školské rady, přivítala a představila 

nového ředitele školy p. Mgr. Daňka. 

Na úvod zaznělo poděkování škole z úst člena Ing. Kunteho (zajištění akce svěcení kostela 

v obci) a pí Šejnohové (zajištění svatby). 

 

ad. 1. 

Ředitel školy p. Mgr. Daněk informoval o drobných změnách ve školním řádu ve formulacích 

(v bodech „žáci nosí třídní knihu“, „žáci vstupují do školy hlavním vchodem“). 

Poté byl hlasováním školní řád schválen jednomyslně. 



ad. 2. 

Ředitel školy p. Mgr. Daněk informoval o změně ve struktuře vedení řádu Domova mládeže 

(přímým nadřízeným vedoucího Domova mládeže bude ředitel školy). 

 

ad. 3. 

Protože byla výroční zpráva školy za rok 2016/2017 všem členům Školské rady zaslána, 

nebyla k ní žádná diskuse. Proto byla jednomyslně schválena. 

 

ad. 4. 

Paní předsedkyně Bc. Horová informovala o průběhu voleb do Školské rady a uvedla termíny 

– 17. 10. 2017 první kolo voleb, 7. – 8. 11. 2017 druhé kolo voleb. 

Z důvodu nižšího počtu žáků na škole, v novém volebním období se počet sníží z 9 na 6 členů. 

ad. 5. 

V rámci bodu se diskutovalo o problematice velké absence studentů SŠ, problematiky 

přestupujících studentů z jiných středních škol, význam výchovných komisí, problematika 

povinných maturit z matematiky na odborných školách (ústavní stížnost ze strany 

zemědělských škol. 

Ředitel školy p. Mgr. Daněk informoval o Jarmarku školy, informoval o stavebních úpravách, 

na které škola obdržela finanční dotaci. 

 

 

V Děčíně dne 19. 10. 2017      Zapsal: Mgr. Pavel Schwarz 

 

Předsedkyně šk. rady: Bc. Horová Alena 


